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  יוני נודלמן, יצחק מיכאל קליין, רביד פלד, רוני בלקין, גיא קלנר, יעקב קורצקי,   ,צחי שריב )יו"ר(  : השתתפו

 , אבי גרובר )הצטרף באיחור( קלרמן

כל העיר, ליליה משיאב ענף  ערן שוורץ מנכל העיריה, עירית טלמור מהנדסת העיר, חיים מלמן אדרי :נכחו

 תשתיות.  

 הישיבה התקיימה בזום, לחברי הועדה ומוזמנים בלבד.  

 

 : מהלך הדיון

לכיוון מערב    5לכיוון צפון ומכביש   4מחלף מורשה. הוסבר כי תכנון כניסות נוספות למורשה מכיון  .1

צומו, לאחר שתכנון ישן שונה לאחרונה. אין לוחות זמנים ידועים לביצוע או לסיום  נמצא בעי

 תכנון.  
בשלבי תכנון   ו"לב העיר" )שם זמני(. כולן  70סוקולוב. תוארו תוכניות מהיר לעיר, מטרו, תמ"א  .2

( לוחות הזמנים 2025, סיום ביצוע משוער 2023וטרם אושרו. פרט לנת"צ מהיר לעיר )תכנון עד 

יצוע, והאופן בו ניתן יהיה לשלב את ביצוע התוכניות על מנת לצמצם פגיעה בעיר וברחוב,  לב

העוקף  התוכנית להגבלת חניה לשעתיים בסוקולוב,   בדיון דובר גם על אינם ידועים בשלב זה. 

 לכולן השפעה על סוקולוב.    –המערבי בשלבי תכנון, תל אופן )אופניים להשכרה( 

 

 מצגת מצורפת. 

 

 

__________________ 

 צחי שריב, יו"ר 


	פרוטוקול ועדת תחבורה   27/12/2020
	מהלך הדיון:


